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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Peter Robbens, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, 
Geert Verdoodt, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Patrick Van Waes, Jos Jacobs, Johan Permentier 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 21 FEBRUARI 2022 

Verslag van 21 februari 2022 wordt goedgekeurd. 
 

2 TOPSPORT 

Debriefing WK Indoor Belgrado: 
Fantastisch kampioenschap over de hele lijn met in het bijzonder de 2 medailles. 
De samenwerking met de LBFA verliep daarentegen heel erg stroef. 
Logistiek: de factuur van de vliegtickets bleek niet tijdig betaald dus enkele accreditaties werden 
niet onmiddellijk uitgereikt. Dit is wel snel opgelost kunnen worden maar toch zeker te vermijden in 
de toekomst. 
Het draaiboek wat betreft taken van de delegatie op een (internationaal) kampioenschap moet zeker 
geüpdatet worden. Het volledige proces (naar aanloop) van een kampioenschap kan hierin opgenomen 
worden, alsook de taken van het KBAB-personeel vooraf. Gery maakt een model van draaiboek voor 
internationale kampioenschappen uit het verleden over aan Rutger. 
Een persmoment vóór vertrek is voor dit soort (korte) kampioenschappen beter dan ter plaatse wat 
betreft de rust voor de atleten. Voor de outdoor kampioenschappen zou het beter zijn dat Nick 
Janssens mee kan om onder andere persmomenten ter plaatse te regelen. 
 

3 DEBRIEFING AV 

Afgaande op enkele reacties was het een degelijke en professionele vergadering. 
Verder werd correct geantwoord op de ingediende interpellaties. 
Het was de juiste beslissing om DCLA te woord te staan tijdens de AV op hun te laat ingediende 
interpellatie. 
 
Algemene bedenking: vroeger werd de organisatie van een AV uitbesteed aan een provincie (PC) maar 
tegenwoordig regelt de federatie dit vrijwel volledig zelf. Moeten we de ronde van de provincies 
blijven behouden? De Raad van Bestuur heeft geen enkel probleem met het feit dat de federatie deze 
organisatie definitief op zich neemt en de locatie op een zo neutraal mogelijke plaats kiest in 
Vlaanderen. 
Men is daarentegen absoluut geen voorstander van een ‘hybride’ vergadering. Gezien onze ‘debat-
cultuur’ is het noodzakelijk om elkaar één dag per jaar fysiek te ontmoeten. 
 

4 DEBRIEFING GOUDEN SPIKE 

Afgezien van de afwezigheid van LBFA-bestuurders en prominente atleten, was het een fantastische 
organisatie. 
De locatie was voor sommigen misschien niet helemaal optimaal in het centrum van een drukke stad 
gezien parkeermogelijkheid maar dit werd dan weer goed opgevangen met een gratis parking aan De 
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Nekker met gratis shuttlebus. In principe gaat het ook door in december dus dan zou er minder hinder 
moeten zijn qua toerisme. 
Daarnaast ook zeer veel positieve reacties ontvangen over de locatie. Straalt een zeker prestige en 
professionalisme uit. 
 
Gery zal erop toe zien om zijn welkomst-voorwoord volgend jaar 2-talig te doen. Ook het uitdelen 
van de spikes moet herzien worden. (wie welke mag uitreiken) Hier zullen Ludwig en Gery samen met 
Nick op toezien. 
 

5 LIDKOST  

Peter Robbens had de vraag gesteld wat een lid in totaliteit kost voor onze federatie. 
Ludwig en Michael hebben een rekenmodel gemaakt. 
Uit deze cijfers blijken dat onze inkomsten break-even zijn tegenover onze kosten en dat wij dus 
géén winst maken uit onze ledenbijdrage. Daaruit kan je ook afleiden dat de bijdrage voor onze 
‘gewone’ leden niet bijdragen aan onze topsportwerking. 
 

6 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

6.1 Competitie 

BC Competitie van 1 maart: de resterende kampioenschappen die nog niet toegekend waren, zijn op 
deze vergadering toegekend. 
De onderrichtingen voor de interclub-wedstrijden zijn rondgestuurd naar de clubs en de 
administratief scheidsrechters. 
 

6.2 Recreatie 

Laatste vergadering: 
 Besprekingen Running&co-dag. 

 

6.3 Jeugd 

Johan zelf is verontschuldigd. Samenvatting van de afgelopen vergadering: 
 Evaluatie van het afgelopen winterseizoen 
 Start van de opleiding als Kidsjurylid 
 Voorval omtrent transgender-lid 

 

7 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 25 april (17u KBAB – 19u VAL) 
 30 mei 
 27 juni (17u AV KBAB – 19u VAL) 

 

8 VARIA 

 In principe was voorafgaand aan deze vergadering een KBAB-vergadering gepland. Deze is 
langs LBFA-zijde afgelast. Onze Raad van Bestuur betreurt dit ten zeerste. Deze data zijn 
ruim op voorhand vastgelegd. Deze vergadering is nu verschoven naar 25 april. 

 Afgelopen jury-examens niveau 2 en 3: heel wat geslaagde (jonge) juryleden! 
 Gratis aansluiting voor vluchtelingen? Iedereen gaat akkoord voor lopend seizoen. 

 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
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